
JUDETUL ARGE$
coNSrLruL LocAL cogE$TI

PROCES WRBAL,
incheiat astiizi, 27 .07.2021

Consiliul Local Coqegti, intrunit in gedin{a ordinarl din data de 27.07.2021, la sediul
primlriei Cogeqti, la care participd tofi consilierii.

$edinta este deschisa de domnul primar, care aratd, cd sunt prezen\i toli consilierii,
qedinla igi poate desf[gura lucrdrile propun6nd alegerea unui pregedinte de gedinld.
unanimitate de voturi este ales pregedinte de gedin!6, domnul Olteanu Ion.

Domnul pregedinte aratd" c5 qedinla iqi poate desf6qura lucrdrile in baza ordinii de
supundnd aceasta spre aprobare:

1. Proiect de hot6r6re iniliat de primar privind aprobarea demolirii construcliilor din
incinta qcolilor din comunS, dupd cum urmeazd:

- toaletd gi chiogc $coala Generali din satul petregti
- toaletd $coala Generali din satul Cogegti qi toaletd Grddinila Cogegti
- ch^iogc $coala Generald din satul Leicegti
2. Intrebdri 9i interpeldri.

Se aprobi in unanimitate ordinea de zi, trecdndu-se Ia dezbaterea ei.
1. Citirea procesului verbal de la gedinta Consitiului Local Coqegti din data de 14.06.2021
Domnul secretar citegte procesul verbal, care se aprobi in unanimitate.

2. Proiect de hotdrdre iniliat de primar privind aprobarea demol6rii construcliilor din
incinta gcolilor din comuni, dupd cum urmeaz6:

- toaletd gi chiogc $coala Generald din satul petregti
- toalet5 $coala Generali din satul Cogeqti gi toaletd Grddinila Cogeqti
- chiogc $coala Generald din satul Leiceqti

Domnul primar prezintdproiectul de hot5rdre, care a fost analizat gi in gedintele pe comisii qi
este aprobat in unanimitate de domnii consilieri.

3. intrebdri gi interpeldri.
Av6nd in vedere aprobarea proiectului de hot[rdre initiat de domnul primar privind

demolarea toaletelor vechi, se pune problema construirii unor toalete p.nt* biblioteca
comunald, pogta gi cdminul cultural din Cogegti. Domnul primar spune ci laCogeqti nu existd
teren pentru o astfel de construc[ie, deoarece terenul din spatele cdminului a f[cut obiectul
unor retroceddri. Domnul Burcea propune achizilionarea unei toalete ecologice. Domnul
Manolescu propune ca toaleta sE se facd intr-una dintre cele doud camere din cdmin, urmdnd
sd se stabileasc6 amplasarea fosei. Domnul Ilinca propune sd se ia legltura cu doamna Iancu
Olimpia pentru informare asupra actelor de proprietate de{inute pentru terenul din spatele
cdminului cultural.
Domnul Tudoreci propune ca terenul de fotbal propus pentru constructie in satul Coqeqti,
punctul ,,LaTdrg" sd fie construit in satul Petregti, in curtea gcolii. Domnul primar spune c6
dacd terenul este in curtea gcolii, nu au acces decdt elevii.
Domnul Sandu intreab6 de ce nu se propune demolarea cdminului cultural din satul Priseaca,
domnul primar explicdnd cI este necesar un studiu de expertizdinacest sens.
Se prezintd urmdtoarele cereri:
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gcoala Iordache Picescu solicitl reparalii ale unor s61i de clasd din Coqeqti qi

Jupdneqti. Rdspuns: se aqteaptd rectificarea de buget (250 mii lei). Domnul Olteanu
spune cI mai este nevoie gi de construc{ia unui gard la gcoala Petregti. Domnul Sandu
intreabd cdnd vor fi amenajate locurile de joacd, domnul primar rdspunde cd s-a
preg6tit terenul, agteptdnd sd fie aduse echipamentele de joac6 pentru a fi amplasate.
Doamna Maxim Viorica solicitd scutirea de la taxa de salubritate a fiului sdu, pe

motiv c5 este plecat din localitate. Rdspuns: trebuie demonstrat faptul cd locuiegte in
alt6 parte, in cazul in care nu poate dovedi fiul, sd dea o declaralie pe proprie
rdspundere, mama.
Doamna Adam Mariana-Valeria solicitd un ajutor de urgen!6 necesar pentru

acoperirea unor cheltuieli de inmormdntare ale tatElui sdu, Popescu Emilian. Se aprob6
suma de 1000 lei.
Doamna Bdlutd Mioara solicitd un ajutor de urgenfi necesar pentru opera(ia solului

sdu, B51u!6 Florin. Se aprobl suma de 2500 lei.
Un grup de locuitori de pe strada Bubulani au depus o cerere prin care solicitd

asfaltarea strdzii. Domnul primar spune cd este o problemd cu toate strdzile care incd
nu au fost modemizate, in special in satul Leicegti, unde ploile abundente au frcut
ravagii. Pentru reparalia acestor ulile afectate de ploi a fost inaintatd o documenta{ie la
PNDL. Se are in vedere asflatarea futuror drumurilor comunale, dar asta necesitd timp.
Se va face o impietruire pe strada Bubulani, atunci cdnd bugetul o va permite.
Domnul Olteanu intreabd in ce stadiu este proiectul pentru asfaltarea Ulilei Bisericii

la Jupdnegti. R6spuns: s-au ftcut f6cut studii de fezabilitate.
Domnul Manolescu insisti pentru amenajarea drumului din fala gospoddriei lui

MihSiescu Nicolae la Jupdneqti, unde datoritd curbei gi a canalului, pot avea loc
accidente.
Domnul Burcea propune montarea statiilor de autobuz,mai ales in fala gcolii.
Domnul Ilinca propune amplasarea unei camere de luat vederi in curtea primdriei.

Domnul primar rdspunde cd se va efecta ,,evaluarea de risc" pentru clddirea primlriei
gi atunci se va decide dac6 este necesar gi locul unde trebuiesc amplasate camere de
luat vederi.
Domnul Burcea propune curi{area drumurilor comunale, care datoritd buruienilor

sunt greu accesibile, exemplificdnd drumurile Leicegti - Priseaca, Coqegti - Jupdneqti.
Domnul Sandu propune achizilionarea uneltelor necesare pentru desfEqurarea orelor

de muncd a beneficiarilor Legii 41612001.
Domnul Ilinca intreabS dacd existl punct PSI la primirie. Rdspuns: Avem stingdtor,

dar nu punct PSI, ar trebui sd se facd necesarul pentru achizilionarea unui pichet PSI
dotat.
Domnul Olteanu propune ca degajarea drumurilor comunale de buruieni, sd se facd

cu un tractor cu coasd.

Domnul viceprimar ia cuvdntul pentru a explica domnilor consilieri unele interven{ii
care au fost interpretate greqit qi comentate pe re{ele de socializare, gi anume, moluzul
de pe Valea Pdcurarului a fost pus pentru a proteja rdul. La primele ploi rdul a sSpat

sub pldcile de beton, iar dalele au fost impinse in rdu. Pdm6ntul depus in punctul unde
se {ine festivalul tuicii este de la sistemul de alimentare cu ap6, o parte din acest
p6mdnt va fi adus inapoi la frnalizarea lucrdrii, iar pentru cel care rdmdne se va face o
taluzare. Domnul Burcea este nemullumit pentru faptul cd atunci cdnd a ardtat pozele,
domnul primar a rlspuns doar cI qtie de aceste lucriri, fEri sd ii dea explicaliile pe
care le-a aflat acum de la domnul viceprimar.
Domnul primar este nemullumit cd oamenii aruncE gunoaie imediat dupd ce se curS(6

o zond. Domnul Burcea spune cd ar fi bine sE se pund camere de luat vederi, a$a cum



s-a propus Si ar fi bine s5 se dea exemple postdnd pe refele de socializare poze cu cei
pringi duc6nd gunoie in locuri nepermise.
Doamna Floarea insistd s5 se puni becuri la iluminat public pe strada unde locuieqte

la fam. Paraschiva gi la Micldug Bebe. R6spuns: exist6 proiect pentru iluminat in
intreaga comun6.
Drept pentru care se incheie prezentul proces verbal.

DATA: 27.07.2021
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